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Kerkrade aan het woord 
 
Het verzamelen van alle opmerkingen en suggesties als reactie op onze 
vragenlijst in 2021 was een hele klus. Deze opmerkingen hebben een plek 
gevonden in ons verkiezingsprogramma, maar ook in deze samenvatting.  
Alle reacties hebben we zorgvuldig meegewogen en zoveel mogelijk in ons 
programma verwerkt. Inmiddels hebben andere partijen ons initiatief 
overgenomen, dat juichen we alleen maar toe. 
 
Meedoen, jezelf zijn en gezondheid 
Welzijn van de burger staat bij de PvdA hoog in het vaandel en dat is ook 
de mening van de burger. Ruim 31% weet echter niet wat het doel is van 
VIE. Dit betekent werk aan de winkel voor de gemeente. We hebben eind 
vorig jaar onze wethouder Leo Jongen gevraagd dit te delen met het 
college en dit project beter onder de aandacht te brengen. 
 
Velen leven mee met mensen die soms op straat moeten leven. Een overgrote meerderheid 
accepteert dit niet. De Kerkradenaar vindt het belangrijk dat hulpbehoevenden, ongeacht 
afkomst, geloof, seksuele geaardheid, huidskleur of sekse, zich thuis in Kerkrade moet 
voelen.  
Een hele grote meerderheid vindt dat de gemeente zich moet inzetten om te bereiken dat 
alle kinderen gelijke kansen krijgen. Dit is overigens ook één van de belangrijkste doelen van 
VIE. Deze reactie sterkt ons om nog meer aandacht aan jeugd en jongeren te geven. Dit 
bracht ons op het idee als PvdA Kerkrade een stripverhaal te maken om onder andere jeugd 
en jongeren beter te bereiken. Dit stripverhaal staat op onze website, maar dit hebben we 
ook als drukwerk in de campagne bij ons. 
 
De grote meerderheid die vindt dat de sterkste schouders de zwaarste lasten dragen, 
bevestigt dat wij met z’n allen de zwakkeren in onze samenleving niet in de kou willen laten 
staan. 
 
Jeugd en jongeren 
Investeren in jeugd en jongeren is sowieso belangrijk voor de mensen die de vragenlijst 
hebben ingevuld. Met name investeren in onderwijs, opvoedingsondersteuning, 
kinderopvang en buitenschoolse opvang voor basisscholen met veel risicokinderen komen 
hierbij aan bod.  
Met steun van de PvdA in de Tweede Kamer hopen we dan ook dat er een snelle positieve 
reactie komt van de overheid voor onze nieuwe school voor het voortgezet onderwijs, Het 
Martin Buber. 
 
Cultuur 
Bijna iedereen vindt dat culturele activiteiten belangrijk zijn voor onze samenleving. We 
hebben dan ook in ons verkiezingsprogramma opgenomen dat de gemeente de 
verenigingen de komende 4 jaar extra ondersteunt, net als de professionele 
kunstinstellingen. Dit onder andere om de algemene prijsstijgingen te compenseren.  
 
Wonen en verduurzamen 
Hoewel we doen wat we kunnen, is lang niet alles goed geregeld.  
We beseffen dat een ruime meerderheid van jullie aangeeft niet in staat te zijn een geschikte 
nieuwe woning te kopen in Kerkrade. Samen gaan we aan de slag om hierin verandering te 
brengen en daar waar noodzakelijk, in de buurten de woningmarkt te beschermen en de 
leefbaarheid te verbeteren. We moeten het beleggers niet makkelijk maken bij het opkopen 
van panden, en dan bedoelen we niet die inwoner die dit doet als spaarpot voor zijn 
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pensioen. Met name in Bleijerheide en Chevremont zijn te veel panden met tal van 
brievenbussen aan de gevel. Goed voor de huisjesmelker, maar het veroorzaakt 
verloedering in de wijk. 
 
Burgers steunen het verduurzamen van woningen, bijv. door subsidies voor vergroening van 
daken.  We zetten vol in op meer groen en minder steen. Bovendien hebben we sinds het 
uitschrijven van de vragenlijst het initiatief genomen voor een lokaal energiefonds. Hiermee 
kunnen burgers tegen hele lage rente hun huis verduurzamen, waarbij de daling in 
energiekosten groter is dan de aflossing van de lening. 
 
De PvdA 
Een ruime meerderheid juicht onze band met de landelijke PvdA collega’s toe, zo ook de 
samenwerking met de SPD in Duitsland, onze succesvolle Duitse zusterpartij, vooral omdat 
het ons werk lokaal ondersteunt.  
 
Overige opmerkingen 
Veel deelnemers hebben ook eigen opmerkingen geplaatst. Naast enkele persoonlijke 
opmerkingen waren velen, over een toenemend onveilig gevoel, zowel thuis als op straat, 
zeker ’s avonds.  
Veiligheid heeft altijd onze aandacht en u leest dit ook in ons verkiezingsprogramma. Zo ook 
delen wij met u de zorgen over extreemrechtse stickers, agressieve leuzen, 
vreemdelingenhaat, verkeersveiligheid, het zwerfvuil, geluidsoverlast, wiettaxi, de staat van 
sommige panden (huisjesmelkers, verloedering, onkruid). Met name de wijken Bleijerheide, 
Mücherveld en Chevremont worden genoemd.  
 
Nog meer dan voorheen vragen wij hier meer aandacht voor in ons verkiezingsprogramma. 
Kritiek is er op de gemeente, niet alleen moeten inwoners worden gewezen op het 
onderhoud van groen, maar zeer zeker de gemeente moet hierin een voorbeeld zijn.  
 
Regelmatig onderhoud van trottoirs, paden en groen wordt als zeer gewenst ervaren.  
Ook wil men graag meer banken in de wijken, vooral voor ouderen die slecht ter been zijn. 
De oudere zal dan sneller een ommetje maken. Dit komt de gezondheid ten goede!  
 
Tot slot  
We maken veel gebruik van de sociale media, hebben een eigen podcast 
(www.mijnstreek.eu) waarin we alle onderwerpen bespreken, geven zeker op allerlei 
manieren onze standpunten weer, www.kerkrade.pvda.nl/standpunten. 
 
Wilt u nog reageren naar aanleiding van deze samenvatting, u kunt ons nu en na 16 maart 
bereiken via reacties@pvdakerkrade.nl.  


